
Talar du om politik
så bara få förstår? 

Det är inte bra.



Bli en bättre politiker 
– lär dig lätt språk!

Genom att använda lätt språk och skriva lättläst
får du fram ditt budskap och gör dig bättre förstådd.  



 Använd du-tilltal.1.
 Skriv som en journalist – gå rakt på sak!2.
 Skriv det viktigaste först.3.
 Börja på ny rad ofta.4.
 Dela upp långa krångliga ord i flera mindre ord.5.
 Ge konkreta och förklarande exempel.6.
 Sätt saker i sitt sammanhang.7.
 Undvik liknelser, metaforer och uttryck.8.
 Använd aktiv form. Passa dig för passiv form.9.
 Strunta i statistik.10.

10 tips för lätt språk



Vill du lära dig mer? 
Gå den digitala kursen
Bli en lättläst politiker*! 

Genom att använda lätt språk gör du politiken
tillgänglig för fler och främjar delaktighet. 

Det är en demokratigärning.

* Studieförbundet Vuxenskolan i Sveriges kurs hittar du på 

sv.se/mitt-val/politiker
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